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Marek Wojtkowski

Prezydent m. Woctowko

Uprzejmie powiodomiam, 2e w ramach spotkonio z mieszkaricami
zawr6cili siq Paristwo, kt6rzy zokwalifikowali siq do mieszkonio przy ul.

Celulozowej i zadeklarowoli zdanie obecnego ich mieszkanio Urzqdowi Miasta.
Proszq by za moim poirednictwem jako radnego Osiedlo Mole Poludnie zodol
Panu Prezydentowi z proiba by szczeg6lowo i merytorycznie /rzeczowo/Pon
Prezydent odpowiedzial na postowione mi przez tegoi mieszkorica pytania:

l.lako gl6wny nojemca lokalu przy ul. Celulozowej bqdq zamieszkiwol z 2onq i
dzieimi i co siq stanie gdy jo jako glowny najemca umre.

2.W razie utraty dochodu spowodowanego zachorowaniem , imierciq co nas
jako najemc6w moie spotkai.

3.Czy moina bqdzie zwr6cii siq z wnioskiem o wsparcie finansowe do

mieszkanio-dofinqnsowanie z jakii program6w finonsowych miasta.

4.Co siq stonie z mieszkaniem przy ul. Celulozowej, jeieli dostanq mieszkonie

wlasnoiciowe w bloku Sp6ldzielczym w spadku - testamentem po lmierci
mamy. Czy bqdq musiot oddot mieszkqnie przy ul. Celulozowej, zostanie

wy pow ie dzi o ny m i naje m.

S.Czy w mieszkoniu przy ul. Celulozowej moina bqdzie zolo2yi klimatyzacjq.

Panie Prezydencie to sq pytonia mieszkofica, kt6ry mi zadot bym przekazot je
Panu by Pon mi udzielil rzeczowej i merytorycznej odpowiedzi. Obawy
mieszkorico sq spowodowane tym, ie zadeklorowat oddaje bardzo lodnego

mieszkanie miostu i mo obowy czy nie zostanie w mojestacie prawo pozbowiony

w przysztoSci mieszkania przy ul. Celulozowej bo jest no poczqtku projektu tejie
listy jeili wydarzy siq sytuacjo z zadonych pytoti. Bowiem od odpowiedzi Pana

Prezydenta uzale2nio czy podejmie dzialanie by zomieszoi przy ul. Celulozowej

czy zrezygnowot i pozostai w obecnym mieszkaniu.
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Mazierski J6zef

Radny Rady Miosta
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